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Dátum:  25. marec  2018  

Prítomní:  Podľa prezenčnej listiny ( tvorí prílohu zápisu )  

Prizvaní:  Martin Zvalo, člen VV SGF   

Silvia Rohlíčková, členka VV SGF  

Kristína Slivoňová, kontrolórka SGF  

Barbora Šuhajdová, odborný pracovník pre ekonomiku a administratívu  

Ingrid Barútová, odborný pracovník pre šport a administratívu  Ocenený 

člen: Milan Supek  

Ospravedlnení:  Štatutárni zástupcovia klubov – podľa prezenčnej listiny   

Zápis spracovala:  Monika Šišková  

Skontroloval:  Kristína Slivoňová  

   

  

1. Otvorenie  
  

Prítomných delegátov VZ privítal a zasadnutie otvoril predsedajúci Róbert Korpa.   

  

Opustili nás  
Prítomní si uctili pamiatku členov SGF zosnulých v roku 2017 a 2018: Tibor Svitok,  

Igora Sciranka a Jozef Nagy.  

  

Jubilanti  
Prezident SGF zagratuloval k 80. narodeninám čestnému členovi SGF Milanovi  

Supekovi.   

  

2. Schválenie mandátovej a návrhovej komisie  
  

 Mandátová komisia:    Ingrid Barútová    predsedníčka  

          Mária Hollá      členka  

          

  

Andrea Bajánová    členka  

 Hlasovanie:  za: 43   

  

proti: 0  zdržal sa: 2    

      Návrhová komisia:    Michaela Holešová    predsedníčka  

          Stanislav Kútik    člen  

          

  

Tibor Klaček     člen  

  Hlasovanie:  za: 43   proti: 0  zdržal sa: 2   

  

                              V alné zhromaždenie   SGF     
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3. Schválenie programu  
  

Program   
  

1. Otvorenie   

2. Schválenie mandátovej a návrhovej komisie  

3. Schválenie programu  

4. Schválenie zápisnice z VZ SGF 29.4.2017  

5. Schválenie rokovacieho poriadku  

6. Správa mandátovej komisie  

7. Správa prezidenta SGF  

8. Správy predsedov sekcií a komisií   

9. Správa o hospodárení SGF v roku 2017  

10. Správa kontrolnej komisie  

11. Schválenie správy audítorky  

12. Prijatie disciplíny  parkour do SGF  

13. Úprava Stanov SGF  

14. Úprava Ekonomických smerníc  

15. Schválenie trénerov RD  

16. Schválenie rozpočtu SGF pre rok 2018  

17. Správa návrhovej komisie  

18. Diskusia  

19. Schválenie uznesenia  

20. Záver  

  

Prezident SGF navrhol zrušiť bod číslo 15. Schválenie trénerov RD – túto kompetenciu má 

podľa Stanov SGF Výkonný výbor SGF.  

Ďalej navrhol vymeniť body 8. Správy predsedov sekcií a komisií a bod 9.  Správa o 

hospodárení SGF v roku 2017.  

  

Hlasovanie:    za: 44   proti: 0  zdržal sa: 1  

  

4. Schválenie zápisnice z VZ SGF 29.4.2017  
  

Zo zápisu vyplynula jediná úloha: U/1/2017  

VZ SGF ukladá jednotlivým sekciám určiť potrebný počet rozhodcov na jednotlivé súťaže. 

Táto úloha bola splnená a je zapracovaná v ekonomických smerniciach SGF, ktoré sú 

predložené na dnešné rokovanie.  

  

Hlasovanie:    za: 44   proti: 0  zdržal sa: 1  

  

5. Schválenie rokovacieho poriadku  
  

Hlasovanie:    za: 41   proti: 3  zdržal sa: 1  
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6. Správa mandátovej komisie:  
  

Pozvaných:    79 delegátov zo 64 klubov SGF  

Prítomných:   45 delegátov     56,96%  

  

Je splnená požiadavka nadpolovičnej väčšiny prítomných delegátov pre uznášaniaschopnosť 

Valného zhromaždenia SGF.   

  

Ospravedlnení:  8  

Prítomní bez hlasovacieho práva:  4  

  

V rokovacej miestnosti bola prítomná členka SGF z Bardejova, ktorá nebola pozvaná, 

prítomní hlasovali o tom, či môže zostať v miestnosti počas rokovania bez hlasovacieho práva.  

  

Hlasovanie:    za: 42   proti: 0  zdržal sa: 3    

  

7. Správa prezidenta SGF   
  

Písomná správa prezidenta SGF Jána Nováka bola zaslaná delegátom v požadovanom termíne. 

Vo svojom komentári zdôraznil niekoľko faktorov, ktoré ovplyvnili činnosť SGF vo 

významnej miere.   

  

Na Valné zhromaždenie SGF prišiel Pavol Havier.  

Správa mandátovej komisie:  

Pozvaných:    79 delegátov  

Prítomných:    46 delegátov – 58,27%  

  

Hlasovanie o Správe prezidenta SGF:  za: 43   proti: 0  zdržal sa: 3  

  

8. Správa o hospodárení SGF   
  

Správu o hospodárení predniesol prezident SGF Ján Novák.  

• Vyzdvihol, že každý člen SGF je priebežne informovaný o čerpaní finančných 

prostriedkov zo štátnych zdrojov prostredníctvom transparentného účtu.  

Detailné čerpanie prevádzkového účtu dostali všetci delegáti SGF v materiáloch k 

Valnému zhromaždeniu SGF.  

• Financie sme dostávali z Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu 

pravidelne.  Poďakoval pracovníkom SGF, ktorí pracujú s ekonomikou SGF 

Barbore Šuhajdovej a Jozefovi Richnákovi.  

  

Hlasovanie:    za: 45   proti: 0  zdržal sa: 1      
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9.  Správy predsedov sekcií a komisií SGF   
  

Všetky správy boli zaslané delegátom v požadovanom termíne písomne, každý predseda 

sekcie alebo komisie stručne okomentoval svoju správu.  

  

ŠG ženy    Stanislav Kútik  

ŠG muži    Martin Zvalo  

MG      Silvia Rohlíčková  

ŠA      v zastúpení Oľgy Kyselovičovej Monika Šišková  

GpV     Monika Šišková  

 

Hlasovanie:    za: 45   proti: 0  zdržal sa: 1  

 

Správy komisií športovcov a discciplinárnej komisie neboli predložené písomne, a preto 

delegáti o nich nehlasovali.  

  

Komisia športovcov: Lucia Selecká  

Disciplinárna komisia: Ondrej Havrila  

  

10. Správa kontrolnej komisie   
  

Správu predložila písomne a predniesla kontrolórka SGF Kristína Slivoňová. Vyzvala 

členov SGF, aby v prípade, že majú návrhy alebo podnety, aby sa obracali na 

Kontrolnú komisiu SGF.  

  

Róbert Korpa poďakoval Kristíne Slivoňovej, že prijala túto funkciu.  

  

Hlasovanie:   za: 45   proti: 0  zdržal sa: 1  

  

11. Schválenie správy audítorky  
  

Výrok audítorky Ing. Viery Krajčovičovej za rok 2017 dostali delegáti písomne.  

  

Hlasovanie:    za: 45   proti: 0  zdržal sa: 1  

   

12. Prijatie disciplíny parkour do SGF  
  
Monika Šišková stručne predstavila aktivity zo strany FIG a prijatie parkouru ako ďalšieho 

gymnastického športu do FIG. Informácie doplnil Ján Novák.  

  

Hlasovanie:    za: 33   proti: 1  zdržal sa: 12  
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13. Úprava Stanov SGF  
  

Prezident SGF Ján Novák predložil úpravu Stanov SGF. Zmeny boli urobené na podnet 

hlavnej kontrolórky športu Alice Fisterovej, s pripomienkami kontrolórky SGF Kristíny 

Slivoňovej a predsedu disciplinárnej komisie Ivana Galla.  

  

Hlasovanie:    za: 45   proti: 0  zdržal sa: 1  

  

  

14. Úprava ekonomických smerníc  
  

Prezident SGF Ján Novák predložil zmeny ekonomických smerníc SGF. Zmeny boli urobené 

na návrh Kristíny Slivoňovej, kontrolórky SGF, Ivana Galla – predsedu disciplinárnej komisie  

a VV SGF.  

  

Hlasovanie:    za: 44   proti: 0  zdržal sa: 2  

  

  

  

15. Schválenie trénerov RD  
  
Tento bod bol zrušený.  

  

16. Schválenie rozpočtu SGF pre rok 2018  
  

Prezident SGF Ján Novák predložil delegátom „Zásady finančnej politiky SGF pre rok 2018“ 

a materiál „Tvorba rozpočtu SGF pre rok 2018“. Materiály tvoria prílohu zápisu.  

  

Tibor Letko: predložil návrh na zmenu rozpočtu a predložil delegátom návrh uznesenia:  

 Valné zhromaždenie SGF zaväzuje prezidenta SGF a VV SGF aby rozpočet    každej 

sekcie zvýšil o 30% a 3% nechal ako rezervu.  

Stanislav Kútik: vyjadril svoj nesúhlas s navrhovaným uznesením. Svoje tvrdenie podložil   

 číslami: zloženie úsekov ŠG M : ŠG Ž je v pomere 3 : 11.  

  Na jedného muža vychádza 10 000,-EUR a na jednu ženu 6 800,-EUR – toto je   

 porovnanie pri predloženom rozpočte SGF.  Ak by sa navrhovaný rozpočet zmenil,    bola 

by ohrozená účasť ŠG Ž na vrcholných podujatiach.   

Ján Novák: rozpočet bol navrhnutý v postupnosti, ktorú sme delegátom VZ predložili.   

 Pôvodný návrh pre sekciu ŠG M bol 98 000,-EUR, potom bol rozpočet zvýšený na    101 

570,- EUR.  

Michaela Holešová: podporila argumenty Stanislava Kútika.  

Zuzana Zvalová: Rozpočet ŠG M je poddimenzovaný. U mužov je seniorský vek 18 rokov,   

 u žien 16 rokov. Príprava reprezentanta je dlhšia. Hľadajme spôsob, ako mať viac   

 trénerov.  
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Martin Zvalo: pri oponentúrach plánov neboli moje návrhy akceptované a rozpočet ostal   

 rovnaký. Pri tvorbe rozpočtu je potrebné doplniť položku náročnosť výchovy    športovcov.  

Ján Novák: starostlivosť o najlepších športovcov zo strany SGF je podporená aj amatérskymi 

zmluvami: ŠG Ž – 1, ŠG M – 1, MG – 2, ŠA – 1 v hodnote a 200,-EUR mesačne  

  .  

Hlasovanie o návrhu Tibora Letka o zmene rozpočtu:  

      za: 4    proti: 29  zdržal sa: 11  

  

Hlasovanie o pôvodnom návrhu rozpočtu:  

      za: 38   proti: 4  zdržal sa: 4   

   

17. Správa návrhovej komisie  
  

Správu návrhovej komisie predložila predsedníčka návrhovej  komisie Michaela Holešová.  

    

18. Diskusia  
  

Ján Novák: informoval o oslavách 100. výročia vzniku ČSR. Oslavy sa budú konať v Brne   

 spoločne ČGF a SGF. Program: 5.10. spoločné zasadnutie VV ČGF a VV SGF, 6.10.  oslavy 

za prítomnosti zástupcov všetkých klubov a olympionikov.   Tibor Letko: pochválil SGF za 

spravovanie facebookovej stránky SGF.  

Michaela Holešová: upozornila Tibora Letka, že návrhy uznesenia podľa rokovacieho   

 poriadku treba predkladať písomne. V dnešnom prípade sme za uznesenie nemuseli   

 hlasovať, urobili sme nadprácu.   

Martin Zvalo: požiadal kontrolnú komisiu SGF, aby vykonala kontrolu disciplinárnej komisie,   

 kto viedol zasadnutie v kauze so Samuelom Piaseckým a kto vykonal závery.    

Tibor Letko: požiadal o vysvetlenie, ako bude súťaž „O 5 olympijských kruhov prebiehať,   

 keď doteraz nemajú všetci členovia registračné čísla.    
Monika Šišková: odpovedala na otázku Tibora Letka – dokončujú sa zmeny v registračnom   

 systéme Membery, po ich ukončení budú na kluby zaslané podrobné informácie.  

  
  

19. Schválenie uznesenia  
  

Hlasovanie:    za: 44   proti: 0  zdržal sa: 2  

  

  

20. Záver  
  

Predsedajúci Róbert Korpa poďakoval prítomným delegátom za ich účasť a  konštruktívne 

rokovanie a poprial šťastnú cestu domov.   

  

  

Prílohy k zasadnutiu VZ SGF nájdete tu: 

https://drive.google.com/open?id=1O13dmhcSVNSCPxrlF2PQaZvWcjRRdl2l 

 

https://drive.google.com/open?id=1O13dmhcSVNSCPxrlF2PQaZvWcjRRdl2l

